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Innehållsförteckning 
§1 Lönekartläggning ur ett jämställdhetsperspektiv 
§2 Ansökan om planbesked Kråktorp 2:8 
§3 Arkitekturstrategi för Bollebygds kommun - beslut om politisk styrgrupp 
§4 Redovisning av besvarade samt obesvarade medborgarförslag 2024 

§5 
Budget och verksamhetsplan år 2025 för Boråsregionen, Sjuhärads 
kommunalförbund 

§6 Vattentjänstplan för Bollebygds kommun - återremiss 
§7 Taxor och avgifter inom socialnämndens ansvarsområden, 2025 
§8 Nya Bollebygdskolan 7-9, inriktning förstudie steg 2 
§9 Verksamhetsplan och budget 2025 för kommunstyrelsen 
§10 Riktlinjer för hantering av skyddade personuppgifter 
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§1     KS2024/273 

 
Lönekartläggning ur ett jämställdhetsperspektiv  

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner framtagen lönekartläggning ur 
ett jämställdhetsperspektiv samt tillhörande handlingsplan. 
 

Ärendet 
Enligt diskrimineringslagen ska varje arbetsgivare årligen göra en 
lönekartläggning ur ett jämställdhetsperspektiv, en s.k. jämställdhetsanalys. 
Diskrimineringslagens regler om jämställdhetsanalys innebär att arbetsgivaren 
ska kartlägga och analysera dels bestämmelser och praxis om löner och andra 
anställningsvillkor som tillämpas hos arbetsgivaren, dels löneskillnader mellan 
kvinnor och män som utför lika och likvärdigt arbete. Likvärdigt arbete ska enligt 
lagen bedömas utifrån de krav arbetsgivaren ställer på olika arbeten med 
avseende på kunskap och färdigheter (kompetens), ansträngning (arbetsinsats), 
ansvarstagande samt arbetsförhållanden. Likvärdiganalysen förutsätter att en 
systematisk arbetsvärdering är genomförd. I Bollebygd sker den med stöd av 
arbetsvärderingsverktyget BAS. 
  
Syftet med en jämställdhetsanalys är att upptäcka, åtgärda och förhindra osakliga 
skillnader i lön och andra anställningsvillkor mellan kvinnor och män. I Bollebygds 
kommun bidrar analysen till kommunens lönestrategi med syfte att nå jämställda 
och konkurrenskraftiga löner. En jämställdhetsanalys består av lönekartläggning, 
resultat och analys och resulterar i en handlingsplan för jämställda löner om 
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osakliga löneskillnader mellan könen konstateras. 
  
Den generella analysen vid årets lönekartläggning visar att skillnaden mellan 
männens och kvinnornas medianlön på totalen medarbetare under 2024 har 
förändrats jämfört med förra årets kartläggning. Skillnaden är nu 600 kr till 
kvinnornas fördel. Vid förra kartläggningen var det 700 kr skillnad till männens 
favör. Resultatet torde grunda sig det aktiva arbetet i enlighet med föregående 
års handlingsplan för jämställda löner. I arbetet med att vara en attraktiv 
arbetsgivare är jämställda och konkurrenskraftiga gentemot omvärlden en viktig 
parameter och en fortsatt viktig del i kommunens lönestrategi. 
  
Tänkbara förklaringar till förändringen i medianlön mellan män och kvinnor: 
1.     Inför löneöversyn 2024 genomfördes (i enlighet med handlingsplan för 
jämställda löner 2023) i samtliga ledningsgrupper dialog om vikten av jämställd 
lönesättning redan vid anställning. 
2.     Det beslutade löneökningsutrymmet på upp till 7,4 % för 2023-2024 
möjliggjorde utifrån löneanalys en särskild satsning på några av våra 
kvinnodominerade grupper. 
3.     Det gjordes nio indvidsatsningar i löneöversyn 2024, kopplat till prestation 
och arbetsgruppens lönestruktur/ lönerelationer, av dessa var sju kvinnor. 
  
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner framtagen lönekartläggning ur ett 
jämställdhetsperspektiv samt tillhörande handlingsplan. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
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Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse Lönekartläggning 2024 
 Lönekartläggning ur ett jämställdhetsperspektiv 2024 

Skickas till 
HR-chef 
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§2     KS2024/316 

 
Ansökan om planbesked Kråktorp 2:8  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen ger ett positivt planbesked för framtagande av ny detaljplan för 
fastigheten Kråktorp 2:8.  
 

Ärendet 
Ansökan om planbesked för framtagande av ny detaljplan för fastigheten 
Kråktorp 2:8 inkom 2024-09-29. I ansökan föreslås att detaljplanen tillåter handel 
på fastigheten. Exploatören är fri att påbörja planarbetet så snart 
plankostnadsavtalet är undertecknat. 
  
Plan- och exploateringsavdelningen är fortsatt ansvarig för granskning av planen, 
vilket de kommer göra i mån av tid. När planen beräknas antas beror en rad olika 
faktorer, men uppskattningsvis skulle en detaljplan kunna antas någon gång 
under 2026. Detaljplanen ska enligt ansökan vara exploatörsdriven. Detta innebär 
att exploatören står för samtliga kostnader i samband med framtagande av 
detaljplaneändringen. Detta ska regleras genom ett plankostnadsavtal som ska 
undertecknas av exploatören innan planarbetet påbörjas. 
  
Planansökans föreslagna utveckling på Kråktorp 2:8 anses vara i linje med 
gällande översiktsplan. I stora drag anses fastigheten ha goda förutsättningar för 
en förändrad markanvändning, från bostad och gård/verksamhet till handel. 
Närhet till större infrastruktur och låg förväntad störning på närliggande bostäder 
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talar för ett positivt planbesked. 
  
Det som försvårar byggnation är det faktum att delar av fastigheten utgörs av 
jordbruksmark, vilket innebär att en lokaliseringsutredning behöver göras. Utöver 
detta kan exploatering ha negativ påverkan på landskapsbilden. Det är osäkert 
hur ett positivt planbesked kan komma att påverka centrumhandeln i Bollebygds 
tätort. Denna osäkerhet bör tas i beaktning inför ett beslut. Baserat på 
informationen som presenteras i planbeskedsutredningen rekommenderar 
kommunstyrelseförvaltningen att positivt planbesked ges. 
  
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen ger ett positivt planbesked för framtagande av ny detaljplan för 
fastigheten Kråktorp 2:8.  
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag 
 Kråktorp 2:8, tjänsteskrivelse, ansökan om planbesked, 
 Planbesked Kråktorp 2:8, planansökan, 240929 
 Kråktorp 2:8, Planbeskedsutredning 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
 

Sida 8 av 33



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 
 Sammanträdesdatum 

 
 

  2025-01-16 

 

 
 
Justerandes 
sign 

  Utdragsbestyrkande 

 

§3     KS2024/264 

 
Arkitekturstrategi för Bollebygds kommun - beslut om politisk 
styrgrupp  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen ger kommunstyrelsens arbetsutskott i uppdrag att ingå i 
politisk styrgrupp för arkitekturstrategi. Kommunstyrelsen ger övriga partier med 
mandat i kommunfullmäktige i uppdrag att utse en partirepresentant att ingå i 
samma politiska styrgrupp. Kommunstyrelsen föreslår att kommunstyrelsens 
ordförande har utslagsgivande röst i den politiska styrgruppen och att andra vice 
ordförande i kommunstyrelsen har utslagsgivande röst som reserv i dennes ställe. 
 

Ärendet 
Kommunstyrelsen gav i december 2024 uppdrag till kommunstyrelseförvaltningen 
att upprätta en arkitekturstrategi för Bollebygds kommun. Strategin kommer att 
tas fram av medarbetare på kommunstyrelseförvaltningen och beslutas av 
kommunfullmäktige. Arbetet med arkitekturstrategin inleds med en 
medborgardialog. Därefter sker arbetet hos förvaltningen och genom en politisk 
styrgrupp för att skapa framdrift och bred politisk förankring i projektet. 
Förvaltningen kommer att kalla den politiska styrgruppen till en workshop-serie 
där olika teman som är viktiga för arkitekturstrategin kommer att behandlas, 
såsom innehåll och mål. Styrgruppen är tänkt att vara en beslutande instans för 
strategins innehåll och riktning samt stötta förvaltningen i framtagandet av 
strategin. 
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Kommunstyrelseförvaltningen bedömer att följande borde ingå i den politiska 
styrgruppen för arkitekturstrategin för att uppnå syftet med bred politisk 
förankring och framdrift i projektet: 

• Kommunstyrelsens arbetsutskott (kommunstyrelsens presidium). 
Kommunstyrelsens ordförande har utslagsgivande röst och andra vice 
ordförande i kommunstyrelsen har utslagsgivande röst som reserv i dennes 
ställe. 

• En representant från respektive parti i kommunfullmäktige 

 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen ger kommunstyrelsens arbetsutskott i uppdrag att ingå i 
politisk styrgrupp för arkitekturstrategi. Kommunstyrelsen ger övriga partier med 
mandat i kommunfullmäktige i uppdrag att utse en partirepresentant att ingå i 
samma politiska styrgrupp. Kommunstyrelsen föreslår att kommunstyrelsens 
ordförande har utslagsgivande röst i den politiska styrgruppen och att andra vice 
ordförande i kommunstyrelsen har utslagsgivande röst som reserv i dennes ställe. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
  
  
  

Beslutsunderlag 
 Politisk styrgrupp till arkitekturstrategi 
 Arkitekturstrategi, Preliminär tidplan, 241210 
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 §191 KS Arkitekturstrategi för Bollebygds kommun - beslut om 
uppdrag(KS2024264-4) 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§4     KS2024/320 

 
Redovisning av besvarade samt obesvarade medborgarförslag 
2024  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige godkänner redovisning av 
obesvarade medborgarförslag, samt förteckning över besvarade medborgarförslag 
under 2024. 
 

Ärendet 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 30 ska kommunstyrelsen och 
nämnderna en gång per år redovisa dels de beslut som fattats med anledning av 
medborgarförslag, dels de medborgarförslag som inte behandlats inom denna tid. 
  
Kommunstyrelseförvaltningen har upprättat en förteckning över obesvarade 
medborgarförslag, samt en förteckning över besvarade medborgarförslag under 
2024, daterade 2025-01-07. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
  
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige godkänner redovisning av 
obesvarade medborgarförslag, samt förteckning över besvarade medborgarförslag 
under 2024. 
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Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag 
 Redovisning av besvarade samt obesvarade medborgarförslag, 2024 
 Redovisning av nämndernas besvarade medborgarförslag 2024 
 Redovisning av obesvarade medborgarförslag_bollebygd 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§5     KS2024/324 

 
Budget och verksamhetsplan år 2025 för Boråsregionen, Sjuhärads 
kommunalförbund  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen godkänner budget och verksamhetsplan år 2025 för 
Boråsregionen, Sjuhärads kommunalförbund. 
 

Ärendet 
Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund bildades 1999 och är en 
samverkansorganisation för kommunerna Bollebygd, Borås, Herrljunga, Mark, 
Svenljunga, Tranemo, Ulricehamn och Vårgårda. Varbergs kommun är adjungerad 
till förbundet enligt särskilt avtal. Verksamheten grundar sig på den 
förbundsordning som beslutats av medlemskommunerna. Förbundets verksamhet 
innefattar även verksamheter och uppdrag som finansieras av deltagande 
kommuner; Business Region Borås, Dataskyddsombud, Medarbetarcentrum, 
Vård- och omsorgscollege, Navet science center samt Närvårdskontoret som 
koordinerar Närvårdssamverkan Södra Älvsborg. Förbundets samlade budget 
2025 visar en omsättning om drygt 165 000 tkr. 
  
Medlemsavgiften till förbundet, Business Region Borås samt Närvårdskontoret 
följer en finansierings-modell baserad på antal invånare och dessa intäkter 
minskar med 0,1 % mellan 2024-2025. Posten övriga intäkter består till största del 
av projektmedel. Personalkostnaderna minskar till följd av minskade 
pensionskostnader. Bedömningen är att förbundets verksamhet i sin helhet 
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kommer att uppvisa ett balanserat resultat 2025. Enligt förbundsordningen ska 
Direktionens förslag till budget och verksamhetsplan samt treårsplan översändas 
till förbundsmedlemmarna för godkännande. 
  
Direktionen för Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund beslutade vid sitt 
sammanträde 2024-12-06, § 93, att för egen del anta verksamhetsplan, drift- och 
investeringsbudget 2025 samt att översända densamma till medlemskommunerna 
för godkännande. Medlemskommunernas beslut meddelas till Boråsregionen 
senast 2025-03-28. 
  
Kostnaden för Bollebygds kommuns medlemsavgift är ca 760 tkr för år 2025. 
  
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen godkänner budget och verksamhetsplan år 2025 för 
Boråsregionen, Sjuhärads kommunalförbund. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag 
 Budget och verksamhetsplan år 2025 för Boråsregionen, Sjuhärads 

kommunalförbund 
 Protokollsutdrag § 93 241206 Verksamhetsplan och budget 2025 
 Verksamhetsplan och budget 2025 - slutversion 
 Verksamhetsplan driftverksamheter 2025 - slutversion 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§6     KS2024/286 

 
Vattentjänstplan för Bollebygds kommun - återremiss  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen tillstyrker teknik- och servicenämndens 
förslag: kommunfullmäktige antar upprättad Vattentjänstplan för Bollebygds 
kommun, daterad 2024-11-15.   
 

Ärendet 
Enligt ändringar i vattentjänstlagen, som beslutades av riksdagen under 2022, ska 
varje kommun tillämpa en vattentjänstplan sedan den 31 december 2023. 
Vattentjänstplanen ska innehålla kommunens långsiktiga planering för att 
tillgodose behovet av allmänna vattentjänster. Den ska även ange vilka åtgärder 
som ska vidtas för att den allmänna VA-anläggningen ska fungera vid skyfall. Ett 
förslag till vattentjänstplan har tagits fram av Bollebygds kommun med stöd av 
Sweco AB för att tillgodose lagändringen. 
  
Teknik- och servicenämnden har vid sammanträde i januari 2024 beslutat att 
genomföra granskning av förslag till vattentjänstplan. Planen har varit ute 
på granskning under tiden 2024-04-10 – 2024-05-08. Totalt har sex 
remissinstanser yttrat sig under granskningstiden. Yttranden har arbetats in och 
nu är antagandeversionen färdigställd. Yttrandena samt vidare utredningar har 
lett till att vattentjänstplanen har reviderats på några övergripande punkter. 
Utöver mindre redaktionella ändringar har följanderevideringar/förtydliganden 
gjorts: 
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• Revidering av klassning av Nedflo Väster till VA-utbyggnadsområde 
• Omklassning av utredningsområdet Jordås och Glosås till bevakningsområden 
• Omklassning av VA-utbyggnadsområdet Fjällastorp till bevakningsområde 
  
Teknik- och servicenämnden har behandlat ärendet på sammanträde 2024-10-16, 
§ 77, och föreslår att kommunfullmäktige antar upprättad Vattentjänstplan för 
Bollebygds kommun. 
  
Kommunstyrelsens arbetsutskott har på sammanträde 2024-11-14, § 147, 
beslutat att återremittera ärendet till teknik- och servicenämnden för ytterligare 
beredning. 
  
Teknik- och servicenämnden har återigen behandlat ärendet på 
sammanträde 2024-11-27, § 90, och beslutat att upphäva sitt tidigare beslut om 
Vattentjänstplan, 2024-10-16, § 77, samt att nämnden föreslår 
kommunfullmäktige att anta upprättad Vattentjänstplan för Bollebygds kommun, 
daterad 2024-11-15. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
  
Ledamöternas förslag till beslut 
Ulf Rapp (S) föreslår att kommunstyrelsen tillstyrker teknik- och 
servicenämndens förslag: kommunfullmäktige antar upprättad Vattentjänstplan 
för Bollebygds kommun, daterad 2024-11-15. Förslaget antas.  

Beslutsunderlag 
 §90 TSN Vattentjänstplan för Bollebygds kommun 
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 Vattentjänstplan för Bollebygds kommun(TSN2024_7-13) (0) 
 §147 KSAU Vattentjänstplan för Bollebygds kommun 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§7     KS2025/2 

 
Taxor och avgifter inom socialnämndens ansvarsområden, 2025  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen bifaller ändringsförslag på sidan 3 i taxedokumentet, under 
rubriken "Hyra i särskilt boende"; texten Bostäder i särskilt boende upplåtes med 
hyreskontrakt mellan den enskilde och fastighetsägaren. Fastighetsägaren 
fastställer och debiterar hyran. Hyran ingår inte i maxtaxan, ändras till: Bostäder i 
särskilt boende upplåtes med hyreskontrakt mellan den enskilde och kommunen. 
Hyran sätts av kommunen och debiteras av fastighetsägaren. Hyran ingår inte i 
maxtaxan. 
  
Kommunstyrelsen tillstyrker socialnämndens förslag i övriga 
delar: Kommunfullmäktige antar taxor och avgifter inom socialnämndens 
ansvarsområde 2025. Avgifterna träder i kraft 1 mars 2025 och ersätter då 
tidigare beslutade avgifter (KS2023/315). 
  
 

Ärendet 
Kommunfullmäktige gav 29 april 2021, § 52 socialnämnden i uppdrag att 
årligen justera avgifter samt nivåer för maxtaxa och minimibelopp. 
Socialförvaltningen har justerat avgifterna enligt uppdrag. Förslag till avgifter 
framgår av Taxor och avgifter inom socialnämndens ansvarsområde 2025.  
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Socialnämnden har behandlat ärendet på sammanträde 2024-12-17, § 121, och 
föreslår följande: Kommunfullmäktige antar taxor och avgifter 
inom socialnämndens ansvarsområde 2025. Avgifterna träder i kraft 1 mars 2025 
och ersätter då tidigare beslutade avgifter (KS2023/315). 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.  
  
Ledamöternas förslag till beslut 
Ulf Rapp (S) föreslår följande ändringsförslag på sidan 3 i taxedokumentet, under 
rubriken "Hyra i särskilt boende"; texten Bostäder i särskilt boende upplåtes med 
hyreskontrakt mellan den enskilde och fastighetsägaren. Fastighetsägaren 
fastställer och debiterar hyran. Hyran ingår inte i maxtaxan, ändras till: Bostäder i 
särskilt boende upplåtes med hyreskontrakt mellan den enskilde och kommunen. 
Hyran sätts av kommunen och debiteras av fastighetsägaren. Hyran ingår inte i 
maxtaxan. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar först om arbetsutskottet bifaller eller avslår Ulf Rapps (S) 
ändringsförslag och finner att det bifalls. Ordföranden frågar därefter om 
socialnämndens förslag i övriga delar kan tillstyrkas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag 
 §121 SN Taxor och avgifter inom socialnämndens ansvarsområde, 2025 
 Taxor och avgifter inom socialnämndens ansvarsområden, 2025 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§8     KS2024/260 

 
Nya Bollebygdskolan 7-9, inriktning förstudie steg 2  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen inriktar fortsatt förstudie på alternativ 2, nybyggnad. 
 

Ärendet 
På kommunstyrelsens sammanträde i oktober 2024 fick 
kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att genomföra förstudie avseende nya 
Bollebydskolan 7-9. I uppdraget ingick bl.a. att utreda ifall det ska vara en 
tillbyggnad eller fristående ny byggnad. Alternativen benämns fortsatt i skrivelsen 
som Alternativ 1, tillbyggnad och Alternativ 2, nybyggnad. 
  
Förstudien har påbörjats tillsammans med teknikkonsultbolaget Tyréns där en 
genomgång av alternativa lösningar har genomförts. Då nästa steg av förstudien 
är kostnadsdrivande utredningar är det ekonomiskt fördelaktigt att inrikta 
förstudien på det alternativet som bedöms bäst utifrån de parametrar som är 
kända i dagsläget. Utifrån underlaget som tagits fram är bedömningen att 
alternativet med nybyggnation det bästa. 
  
Någon fördjupad ekonomisk kalkyl är inte gjord däremot har konsultfirman 
genomfört en grov schablonkalkyl för att kunna jämföra de två alternativen. 
Sammantaget är det också positivt att den sedan tidigare uppskattade 
investeringsutgiften på runt 200 mnkr verkar vara tillräcklig. 
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Alternativ 1, tillbyggnad innebär en investeringsutgift på 153 mnkr vilket innebär 
en kapitalkostnad på 8,9 mnkr per år. 
Alternativ 2, nybbyggnad innebär en investeringsutgift på 176 mnkr vilket innebär 
en kapitalkostnad på 10,2 mnkr per år. 
  
Mellan alternativen skiljer det ca 1,3 mnkr om året, det är också sannolikt att 
kostnader för fastighetsdrift kommer vara något lägre med en tillbyggnad till följd 
av lägre total area. Med nuvarande schablon för fastighetsdrift är skillnaden ca. 
0,35 mnkr per år men kommer i verkligheten vara lägre till följd av lägre kostnad 
för el och uppvärmning. 
Kommunstyrelseförvaltningens bedömning 
Följande uppdrag ligger till grund för förstudien: 

• I förstudien kommer verksamhetsbehoven ligga till grund för placering av 
den nya skolbyggnaden vilket i sin tur kommer leda fram till om det ska 
vara en tillbyggnad eller fristående nybyggnad. 

• I förstudien kommer det att genomföras miljöutredning mark 
(föroreningar), trafikbullerutredning samt geoteknisk utredning.  

• I förstudiefasen ska även hänsyn tas till miljökrav samt gröna obligationer. 
• Inom skolområdet kommer det att ske förändringar över tid och för att 

lättare se över förändringarna ska även illustrationsritningar upprättas i 
detta uppdrag. Det kommer även upprättas beskrivningar och andra 
underlag för att få fram en bra kalkyl till återstående projektering och 
produktion.  

Förstudien har hittills tittat på de två huvudsakliga möjliga inriktningarna och de 
olika identifierade för- och nackdelarna presenteras nedan. 
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Alternativ 1, tillbyggnad 
Alternativet innebär en ny högstadieskola för maximalt 450 elever i en tillbyggnad 
med en BTA (bruttoarea) på ca 4 000 m2 fördelat på två våningar. Beräknad 
investeringsutgift är 153 mnkr. Salar för slöjd, hemkunskap och bild nyttjas i 
befintlig byggnad. En skiss över tillbyggnaden beskriver placeringen i förhållande 
till befintliga byggnader. Utifrån ett byggnadstekniskt perspektiv har följande 
risker samt för-/nackdelar tagits fram tillsammans med konsultbolaget: 

• Risk för låg stabilitet i anslutning till Nolån. Utredning krävs för att klargöra 
behov av eventuella åtgärder.  

• Översvämningsrisk i samband med 100-/200 årsregn. 
• Risk att friyta per barn blir för liten när skolområdet förtätas. 
• Bebygger prickmark samt ledningsområde enl. detaljplan – tidsfördröjning 

och kostnadsökningar 
• Kräver en djup byggnadsvolym för att få plats - svårt att uppfylla 

dagsljuskrav och skapa en god inomhus-miljö. 
• Anslutning till befintlig byggnad innebär att befintliga lokaler vid 

anslutningen behöver byggas om. 
• Kostnaden för anpassning av befintlig byggnad samt att ersätta befintlig 

skolgård går inte att bedöma i detta skede. 

  
Tillsammans med företrädare för verksamheten har följande för-/nackdelar 
utifrån verksamhetens perspektiv tagits fram: 

Verksamhet Fördelar Nackdelar 

Lågstadiet F-3   
- Mindre lekyta per elev (friyta) 
- Fler möten med äldre elever mellan 
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byggnaderna 

Mellanstadiet 
4-6 

- Färre möten med 
yngre och äldre elever 
på lekgården. 
- Större friyta per elev  

- Mindre insyn och otrygga områden 
mot kvällen beroende på placering 
/utformning 

Anpassad 
grundskola 

  

- Stänger vägen för Taxi,  
- Otryggt men en byggnad nära 
lekgården. Känns instängt 
- Kostnader för en ny väg för taxin 
- Mindre friytan per elev på gården 

Högstadiet 7-9 - Nära till bussen 

- Mycket mer trafik mellan 
byggnaderna. 
- Mindre koll på elever, behövs flera 
rastvakter 
- Mindre insyn runt gården 
- Mycket otrygga områden mot kvällen 
ur säkerhetssynpunkt  

  
Alternativ 2, nybyggnad 
Alternativet innebär en ny högstadieskola för maximalt 450 elever i en ny byggnad 
placerad söder om befintlig 4-9, enl skiss nedan. BTA (bruttoarea) på ca 4 600 m2 
fördelat på två våningar, den högre bruttoarean beror på att salar för slöjd, 
hemkunskap och bild ej kan samnyttjas enl. den behovsbeskrivning som ligger till 
grund för förstudien. Beräknad investeringsutgift är 176 mnkr. Utifrån ett 
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byggnadstekniskt perspektiv har följande risker samt för-/nackdelar tagits fram 
tillsammans med konsultbolaget: 

• Bebygger mark som i dagsläget är obebyggd - påverkar inte friytan för låg- 
och mellanstadiet. 

• Stabilitet ej utredd, men längre avstånd från Nolån är fördelaktigt. Relativt 
plan mark. 

• Byggtid och entreprenad påverkar pågående verksamhet i mindre 
utsträckning än alternativ 1, tillbyggnad. 

• Det finns ett flertal närliggande diken, det är oklart om dessa påverkar 
nybyggnation i någon större utsträckning. 

• Vid eventuellt ökat framtida behov går det enklare att bygga till byggnaden. 

Tillsammans med företrädare för verksamheten har följande för-/nackdelar 
utifrån verksamhetens perspektiv tagits fram: 

Verksamhet Fördelar Nackdelar 

Lågstadiet F-3 

- Förre möten med äldre elever 
7-9, både utomhus och 
inomhus 
- Större lekyta för eleverna 
- Minskad trafik för angöring 
- Större tillgång till PREST-
ämnes salar 

  

Mellanstadiet 
4-6 

- Lättare att lägga schema för 
slöjd + musik  
- Bättre fördelning på befintlig 

- Konflikter på 
konstgräsplanen med 7-9 
- Mindre samverkan med 7-9 
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yta mellan årskurserna i 
befintlig byggnad 
- Utnyttja skolområdet bättre 
- Minska risker för konflikter 
mellan eleverna  

Anpassad 
grundskola 

- Större tillgång till PREST-
ämnes salar  
- Större yta för eleverna 
- Större yta för att sälja platser 
- Bättre förutsättningar för 
taxitrafik i framtiden 

- Äldsta eleverna för längre 
sträcka att samverka med 7-9 
eleverna 

Högstadiet 7-9 

- Större tillgång till PREST-
ämnes salar. 
allt samlat på ett ställe 
- Bättre samordning mellan 
ämneslagen  
- Ingen ledtid mellan 
byggnaderna för elever och 
lärare 

- Långt till parkering 
- Idrottslärarna får det sämre 
iom idrottshallen ligger längre 
bort 
- Långt till skolbussen och 
behöver samordnas bättre, 
lokaltrafik 

  
Sammanfattning, slutsats 
Sammantaget görs bedömningen att utifrån de parametrar som är kända idag är 
Alternativ 2, nybyggnad det bästa alternativet då det förespråkas av 
verksamheten, den huvudsakliga nackdelen med alternativet är att arean blir 
större och därmed högre investeringsutgift. Det vägs dock upp av att Alternativ 1, 
tillbyggnad innehåller betydande risker för fördyrande omständigheter beroende 
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på markens förutsättningar, tidsfördröjning, återställande av utemiljö samt 
anslutning till befintlig 7-9.  
  
Nästa steg under förstudien är att arbeta vidare med återstående delarna av 
uppdraget, närmast markundersökningar och planlösningar. Resultatet av hela 
förstudien, inklusive illustrationskarta över hela skolområdet, kommer 
presenteras samlat som ett underlag för beslut om projektering och 
investeringsbudget under våren 2025. 
  
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen inriktar fortsatt förstudie på alternativ 2, nybyggnad. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
  

Beslutsunderlag 
 Behovsbeskrivning Nya Bollebygdskolan 7-9_2024-09-19 
 Förstudie - Nya Bollebygdskolan 7-9 
 §155 KS Nya Bollebygdskolan 7-9 - beslut om förstudie 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§9     KS2025/3 

 
Verksamhetsplan och budget 2025 för kommunstyrelsen  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen bifaller tilläggsförslag under punkt 2.6 Fokusområde: 
Nämndens egna mål: Nytt stycke med rubriken Etableringsteam -
 Kommunstyrelseförvaltningen får i uppdrag att under 2025 skapa ett 
etableringsteam som ska implementeras senast under hösten 2025. 
  
Kommunstyrelsen antar verksamhetsplan och budget 2025 för kommunstyrelsen i 
övriga delar. 
 

Ärendet 
Verksamhetsplan och budget beskriver målen för kommunstyrelsens arbete 2025 
och den budget som styr verksamheten. Kommunstyrelsens budget sänks från 
med 0,6 mnkr till 77,2 mnkr mellan åren. De största förändringarna är flyttat 
kostnadsansvar för vissa fastigheter där en renodling skett utifrån befintliga 
reglementen samt lägre kostnader för PO-tillägg. Bland satsningarna märks bl.a. 
satsning på kollektivtrafik och HR-medarbetare. I verksamhetsplanen beskrivs de 
områden som är i fokus 2025 samt kommunstyrelsens internkontrollplan. 
  
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen antar verksamhetsplan och budget 2025 för kommunstyrelsen. 
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Ledamöternas förslag till beslut 
Ulf Rapp (S) föreslår följande som tilläggsförslag under punkt 2.6 Fokusområde: 
Nämndens egna mål: Nytt stycke med rubriken Etableringsteam -
 Kommunstyrelseförvaltningen  får i uppdrag att under 2025 skapa ett 
etableringsteam som ska implementeras senast under hösten 2025. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar först om arbetsutskottet bifaller eller avslår Ulf Rapps (S) 
tilläggsförslag och finner att det bifalls. Ordföranden frågar därefter om 
kommunstyrelseförvaltningens förslag i övriga delar kan antas och finner att så 
sker. 

Beslutsunderlag 
 Verksamhetsplan och budget 2025 för kommunstyrelsen 
 Verksamhetsplan och budget 2025 för kommunstyrelsen 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§10     KS2024/310 

 
Riktlinjer för hantering av skyddade personuppgifter  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen antar förslag till riktlinjer för hantering av skyddade 
personuppgifter. Kommunstyrelsen beslutar även att samtliga nämnder i 
Bollebygds kommun ska arbeta efter riktlinjerna för att säkerställa arbetet med 
skyddade personuppgifter. 
 

Ärendet 
Skyddade personuppgifter är uppgifter som hanteras med mycket hög sekretess 
för att skydda individer som utsätts för hot, våld eller förföljelse. För att 
säkerställa en korrekt och säker hantering av sådana uppgifter inom Bollebygds 
kommuns verksamheter har riktlinjer tagits fram. Dessa riktlinjer syftar till att 
stärka säkerheten, öka medarbetares kunskaper och upprätta enhetliga rutiner i 
enlighet med lagstiftning, exempelvis offentlighets- och sekretesslagen (OSL) och 
GDPR. 
  
Riktlinjerna omfattar bland annat krav på skyddsåtgärder som skyddad 
folkbokföring, sekretessmarkering och fingerade personuppgifter, samt 
föreskriver hur dessa ska hanteras i kommunens IT-system, kommunikation och 
rutiner. Ärendet syftar till att skapa en trygg miljö för både medborgare och 
medarbetare med skyddade personuppgifter, samt säkerställa efterlevnad av 
relevanta lagar och förordningar. 
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Arbetet med att säkerställa skyddade personuppgifter kan kräva både initiala och 
löpande ekonomiska resurser. De kostnads- och finansieringsbehov som kan 
uppkomma är utbildning av medarbetarna, administrativa kostnader, samt 
uppföljning och revidering av riktlinjen.  
  
Skyddade personuppgifter är uppgifter som rör personer vars identitet måste 
hållas hemlig eller skyddad på grund av hot mot deras säkerhet, integritet eller 
privatliv. Vardagliga situationer är svåra att hantera och innebär säkerhetsrisker. 
För kommunens arbete behövs kunniga medarbetare och ett stöd som är 
anpassat utifrån de förutsättningar och behov som finns så att utsatta får det 
skydd och stöd de har rätt till. 
  
Bollebygds kommun är skyldig att följa de lagar som finns och dessa riktlinjer ska 
säkerställa att dessa krav följs. Riktlinjen för arbetet med skyddade 
personuppgifter är en viktig del av ett ansvarsfullt och lagligt arbete. Den bidrar 
till att skydda utsatta individer, säkerställa juridisk efterlevnad och minimera 
riskerna för organisationen. Riktlinjen ska vara grund för att skapa en säker och 
medveten arbetsmiljö som värnar om känslig information. 
  
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen antar förslag till riktlinjer för hantering av skyddade 
personuppgifter. Kommunstyrelsen beslutar även att samtliga nämnder i 
Bollebygds kommun ska arbeta efter riktlinjerna för att säkerställa arbetet med 
skyddade personuppgifter. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
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Beslutsunderlag 
 Riktlinjer för hantering av skyddade personuppgifter 
 Riktlinjer för hantering av skyddade personuppgifter 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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